
DOF NORDJYLLAND

Referat
1. DOF Nordjyllands organisation

a. Formand Gitte

- Vi missede at lægge noget om bedsteforældredagen på hjemmesiden, hvilket var ærgerligt, og noget vi skal

være opmærksom på fremover. Rold Skov Gruppen mangler en repræsentant til brugerrådet i Naturstyrelsen.

Desuden tager Gunnar Hansen med til Dialogmøderne. Alle i bestyrelsen har fået adgang til

fildelingsmappen. Husk at holde en god struktur på det, så der ikke kommer rod i det.

b. Kasserer Henny

- Vi har fået 10.000 fra Spar Nord. De 7000 kr. bruger vi på en ny hjemmeside. Magnus står for etableringen. Vi

har budgetteret med 5000 kr. til formidling i år. Der er endnu kun brugt 1700 kr.. Derfor vil vi kunne bruge det

resterende budget på at købe de rolls up vi havde søgt om midlerne til.

c. Indsamling af viden om fugle Svend Erik

- Punktet udgår.

d. Naturpolitisk udvalg Gunnar

- Magnus forholder sig til de 34 solcelle/vindmølle-områder i Hjørring Kommune. Gunnar har sammen med

Mette udarbejdet et brev til Aalborg Kommune om, at DOF Nordjylland er ærgerlig over at Aalborg Kommune

vil spare en millioner kroner på drift af Lille Vildmosecentret, og at de sparer en 20-timers

naturvejleder-stilling væk.

e. Fugleoplevelser i naturen og events Mette

- Fuglekufferter var et formidlingstiltag, der i sin tid blev søgt penge til, som formidling til børnehaver. Det blev

diskuteret, hvorvidt tilbuddet til børnehaver skulle have lov at fortsætte, eller om det skulle nedlægges og



gives væk til et godt formål, da Annie, der ellers var tovholder, stopper i bestyrelsen. Bestyrelsen forsøger at

finde en ny tovholder. Såfremt dette ikke er muligt, nedlægges konceptet.

f. Formidling og kommunikation Magnus

- Udvalget har afventet svar på vores ansøgning til Spar Nord. Da vi nu har fået tildelt penge til en ny

hjemmeside, vil udvalget tage arbejdet op med etablering af en ny.

2. 2. Sti fra Frederikshavn til Ålbæk – DN sag, Aase/Gunnar

- Der er planer om at etablere en sti langs kysten fra Frederikshavn til Skagen. Dette ville gå ud over

dværgterne- og præstekravekolonien ved Jerup Å, da de vil blive forstyrret med øget aktivitet. Aase snakker

med DN om et fælles høringsvar. DN skal i givet fald sende brevet til Gunnar, der indsætter DOF-logo, skriver

under for DOF og returnerer til DN.

3. 3. Bestyrelsesseminar 25. – 26. nov. og oplæg til diskussion af de 25 naturområder, planlægning Alle

- Bestyrelsen har bestyrelsesmøde om lørdagen, laver walk n’ talk og hygger sig. Vi mødes mætte lørdag kl.

09.00 ved Fosdalen Naturskole. Kl. 13.00 tager vi arbejdshandskerne på med funktionsbeskrivelser. Kl. 15.00

er der kaffe. Aftensmad kl. 18.00.

- Søndag kl. 10.00. Dog er der rundstykker fra kl. 09.30. Magnus’ oplæg kl. 10.30. 11.30 er der diskussion.

13.00 er der frokost. kl. 14.00 udpeges 25 områder. Programmet slutter 16.00. Styregruppen for Rold Skov

bliver inviteret med til seminaret.

Gunnar Hansen udarbejder et mere detaljeret program, som kan sendes med ud i indkaldelsen.

4. Funktionsbeskriver, Gitte

- Tager vi til seminaret.

5. Trailer, John

- Traileren må gerne køres med almindeligt B-kørekort, forudsat at bilen må køre med 750 kg., hvilket de

færreste biler må. Bestyrelsen besluttede at sælge traileren og indrette kælderen i Golfhuset som lager. John

tager kontakt til spejderne og kommunen. Gitte står for at sælge traileren.

6. Velkomstarrangement for nye medlemmer, Lærke /Mette/Magnus

- Endnu ikke taget stilling til. De arbejder videre med det indtil næste bestyrelsesmøde.

7. Ørneklub arrangement – udgifter Gitte



- Hvis udgifter skal dækkes af DOF Nordjylland, skal det med i budgettet, og DOF Nordjylland skal modtage et

fast beløb per ørne-klub-medlem, af DOF.

8. Thorkild Lunds forslag til den kommende generalforsamling, Henny

- Gitte tager kontakt til Anders, for at høre om der er lavet forarbejde. Anton foreslår at hver lokalafdeling får

et fast beløb, plus et beløb pr. medlem.

9. Kommende bestyrelsesmedlemmer. Vi skal have valgt 3 nye; ét bestyrelsesmedlem og to suppleanter,

Henny

- Tre emner har været drøftet. De vil blive adspurgt om de vil være interesseret i at deltage i bestyrelsen.

10. Eventuelt Alle

- Mette: City Nature Challenge - DOF Nordjylland kan være med i projektet.?

- Anton: Biodiversitetskoordinator; Mursejlere

- Bør hver rolle i bestyrelsen have sin egen email, som det er tilfældet med kasseren nu?

- Næste generalforsamling: 17. februar, 09.00-13.00. Aalborg-gruppen står for det.


